



世界洪拳總會

世界洪拳總會 入會 / 續會申請表 (個人會員)

World Hung Kuen Association Membership Application/Renewal Form (Individual)

甲部 Part A				
<input type="checkbox"/> 入會申請 New Application (*請刪去不適用者 Please delete as appropriate) (普通會員 Ordinary/永久會員 Permanent)		<input type="checkbox"/> 續會 Membership Renewal (會員號碼 Membership No. : _____)		
乙部 Part B (個人資料 Personal Information)				
姓名(中) : Name: (Chinese)		(英) : (English)	性別 : Gender:	
身份證號碼 : I.D./Passport No.:		出生日期(日/月/年) : Date of Birth(D/M/Y):	國籍 : Nationality:	
住所電話 : Home Tel.:	手提電話 : Tel.:	電郵地址 : Email Address:		
通訊地址(英) : Correspondence Address: (English)				
師承 : Teacher :	派系 : Lineage :	習武年資 : Kung Fu Seniority :	相片 Photo	
介紹人姓名 : Referred By :	介紹人電話 : Referral's Tel. No.:			
請選擇總會運動襖衫呎碼 : Please choose the size of T-shirt:	<input type="checkbox"/> XXXS	<input type="checkbox"/> XXS		<input type="checkbox"/> XS
	<input type="checkbox"/> M	<input type="checkbox"/> L		<input type="checkbox"/> XL
	<input type="checkbox"/> XXXL	<input type="checkbox"/> 4XL		<input type="checkbox"/> 5XL
對於總會日後最新資訊及推廣優惠, 本人選擇以下收取方式 : For the future update news and promotion discount, I prefer to receive the information through :	<input type="checkbox"/> 電郵 Email	<input type="checkbox"/> 郵寄 Mail		
	<input type="checkbox"/> 拒絕接收 Reject to receive			
丙部 Part C (聲明 Declaration)				
本人同意並願意遵守世界洪拳總會之會章。 I hereby agree to observe all the regulations of World Hung Kuen Association.		未成年之會員必須先徵得監護人同意。 Junior members must obtain the consent of their guardians. 本人同意敝子弟(左述)加入/續會成為貴會會員。 I acknowledge the aforesaid person be member of your Association.		
申請人簽署 : Applicant's Signature:		監護人簽署 : Guardians' Signature		
申請人姓名 : Applicant's full name:		監護人姓名 : Guardians' full name:	關係 : Relationship:	
日期(日/月/年) : Date(D/M/Y) :		日期(日/月/年) : Date(D/M/Y) :		
備註 Remarks	如會員會期屆滿、停止會籍、被開除會籍或經本會查明身故後, 其會員資格即告取消, 除了不能享用一切會員權利外, 所繳交之費用亦概不退還。 If membership term is expired, be discontinued by the member, be dismissed by the official, or when the member is identified to the death, the membership will be eliminated immediately, in addition to the member not able to enjoy all the rights of membership, and the prepaid fees are not refundable.			
以上個人資料只會作為本會處理內部會務之用, 本會將依法根據個人資料私隱條例處理。 The above personal data will only be used for our internal operation and handled in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance.				
辦公室專用(Office Use)				
申請 : <input type="checkbox"/> 接受 / <input type="checkbox"/> 拒絕 (原因 : _____)		會員編號 : _____		
繳費款項 : \$ _____ 會期 : _____		繳款方式 : _____		
繳費日期(日/月/年) : _____		收據編號 : _____		

Unit Nos. 3011B-3012, 30/F, West Tower Shun Tak Centre,
Nos. 168-200 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong
香港上環干諾道中168-200號信德中心西翼30樓3011B-3012室

☎ (852) 2851 2118 ☎ (852) 2851 3186

✉ admin@worldhungkuenassociation.org

🌐 www.worldhungkuenassociation.org

會員須知及聲明

會員資格

1. 曾接受洪拳拳術之訓練
2. 尊重及願意傳承本會之精神
3. 積極推動各派系洪拳之拳術、文化及社會公益活動

會員制度

1. 本會執行委員會有權接納或推卻入會申請，而無須將理由公開。
2. 會員一切權益，祇限本身享用，不得轉讓。
3. 會員若違反會員會規或做任何對本會有負面影響的行為，本會有權撤銷其會員資格。
4. 會期一屆為期3年，下一屆會費需於每屆第3年12月31日或之前繳交，不足一屆亦當一屆計算。會員須準時繳交會費，如停交會費，本會有權刪除該會員之會籍或要求其補交過往未付之會費，方可繼續成為會員。

會員費用

類別	費用	會期
永久會員	港幣 1000 元正	永久
普通會員	港幣 150 元正	3 年

* 註：會費費用並不包括額外行政費用，如速遞費用或銀行手續費等。

會員福利

1. 獲得會員證書乙張
2. 獲贈價值港幣 60 元正之總會運動襖衫乙件
3. 優先參與總會所舉辦之洪拳課程及活動
4. 以優惠或折扣價格參加總會各項洪拳活動及購買總會出品之產品
5. 定期獲得洪拳總會之資料及最新消息

會費繳交方法

1. 銀行轉帳

請將有關款項存入以下銀行帳戶。完成轉帳後，請將申請表格、會員須知及聲明連同繳費通知書電郵至 admin@worldhungkuenassociation.org。

公司名稱：世界洪拳總會有限公司

銀行名稱：恆生銀行

銀行帳戶：024-363-561671-883

銀行代碼：HASEHKHH

2. 郵寄

請將申請表格、會員須知及聲明連同劃線支票寄交香港上環干諾道中 168-200 號信德中心西翼 30 樓 3011B-3012 室（只限香港銀行支票），抬頭寫上「世界洪拳總會有限公司」。另外，支票背後請注明閣下姓名及聯絡電話。郵寄恕不接受期票或現金。

3. 親身繳交

申請者須親身帶備申請表格、會員須知及聲明連同現金（不設找贖），於辦公時間內親臨本會會址遞交。如申請者未能親身遞交，代理人須附上申請人之身份證副本，以核對資料。

辦公時間：9:30 am ~ 6:30 pm（星期一至五）

會 址：香港上環干諾道中 168-200 號信德中心西翼 30 樓 3011B-3012 室

申請人姓名： _____ 申請人簽署： _____

Members' Regulations & Declaration

Membership Basic Requirement

1. Who have received Hung Kuen martial arts training
2. Who respect and is willing to promote the spirit of World Hung Kuen Association
3. Who is willing to promote Hung Kuen martial arts, as well as its cultural and social activities to others

Membership System

1. The Executive Committee of the association has the final decision on the member applications
2. Membership benefits are restricted to members and are not transferable.
3. Members should obey the regulations and avoid doing anything detrimental to the association; otherwise one could be dismissed from the association.
4. Every membership period lasts for 3 years. The membership fee for the next period has to be submitted before the end of the end of each period. Commencement during the period will be counted as full period. Members have to submit the membership fee on time If members fail to do the payment on time, outstanding payments must be made before one could continue his/her membership.

Membership Fee

Categories	Membership Fee	Membership Period
Permanent	HKD 1000	Permanent
Ordinary	HKD 150	3 years

*Note: Membership fee excludes the additional administrative costs, such as couriers or banking charges and so on.

Membership Benefits

1. To obtain a certificate of World Hung Kuen Association
2. To receive an FREE Association T-shirt, which values at HK\$ 60
3. To have higher priority to participate in activities organized by the Association
4. To enjoy discount fee for Hung Kuen activities and related products from the Association
5. To regularly receive update information and news from the Association

Membership fee payment method

1. Bank Deposit / ATM

Please deposit the fee into the following bank account. After completing the transaction, please e-mail the application form, members' regulations & declaration and payment notices to admin@worldhungkuenassociation.org.

Company Name: World Hung Kuen Association Limited (World Hung Kuen A L)

Bank Name: Hang Seng Bank

Account Number: 024-363-561671-883

Swift Code: HASEHKHH

2. Mailing

Please submit your application form, members' regulations & declaration with a crossed cheque (Hong Kong bank cheque only), payable to 'World Hung Kuen Association Limited' and send to Unit Nos. 3011B-3012, 30/F, West Tower Shun Tak Centre, Nos. 168-200 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong. Furthermore, please mark down your name and contact number at the back. Post-dated cheques or cash are not accepted by mailing.

3. In person

Applicant is required to bring along his application form, members' regulations & declaration with cash (no exchange service) to the Association's office in person during the office hours. If the applicant fails to submit in person, his agent has to show his ID card photocopy in order to verify the information.

Office Hours: 9: 30 am ~ 6:30 pm (Monday to Friday)

Address : Unit Nos. 3011B-3012, 30/F, West Tower Shun Tak Centre, Nos. 168-200 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong

Applicant's Name: _____ Applicant's Signature: _____